
Első cipő 
 

Sajnos sokan el sem tudják képzelni, hogy mekkora jelentősége 
van a kisgyermekek fejlődésénél az első cipőnek. 
Az első cipő jelentősége a nevéből adódóan nagyon fontos az első 
lépések megtételénél. 
 
Milyen is legyen az első cipő? 
 
Amíg a baba nem képes teli talpon járni, addig kerülni kell az utcai 
cipők viseletét. A lábizmok erősítése nagyon fontos ebben az 
időszakban, mert úgy tud a későbbiekben kialakulni a megfelelő 
lábboltozat. 
 
Ezért az első cipő legyen: 
 
- hajlékony 
 
Talpa és szára, valamint a belső bélése egyaránt készüljön 
természetes bőrből, ami megfelelő tartást és szellőzést biztosít a 
pici lábaknak, a könnyed járás biztosítása mellett. 
 
Az első cipő orra legyen csapott, mivel a gyerekek kezdetben 
lábujjhegyen járnak és a csapott orr rész segíti az első lépések 
megtételét és így nem akad el a cipő orra, így az  apróbb balesetek 
elkerülhetők. 
 
Első cipőnek ajánljuk a Falcon Tesorino cipőit. 
 
A tetszetős kivitele mellett kiváló tulajdonságai révén minden 
feltételnek megfelelnek. 


